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Svar på interpellation om Saturnus i 

Uppsala 

Vad har kommunen gjort för att få en modell av Saturnus till Uppsala? 

Tidigare har Saturnus uppmärksammats i Uppsala genom en modell av en av dess 
månar vid Celsiushuset, men själva planeten har ännu inte fått en plats här.  

Uppsala kommun har en stark tradition av samverkan med Uppsala universitet och vi 
har gemensamma intressen och ömsesidiga ambitioner att utveckla både 
universitetet, kommunen och samhället i stort. Nu finns det ett konkret förslag från 

Uppsala universitet om att uppföra en modell av Saturnus utanför 
Ångströmlaboratoriet, på mark som ägs av Akademiska Hus. Vi ser mycket positivt på 

detta initiativ. 

Vad bör kommun göra framöver? 

Vi ser fram emot en fortsatt dialog om hur vi kan stödja och möjliggöra projekt som 
stärker Uppsala som en stad där vetenskap och kultur möts. Att en modell av Saturnus 

kan bli verklighet i samband med Uppsala universitets 550-årsjubileum är en tanke 
som vi gärna diskuterar vidare tillsammans med universitetet och andra relevanta 

aktörer. 

Är det möjligt att använda Kulturlyftets medel för detta projekt? 

Kulturlyftet är en strategisk satsning med tydliga riktlinjer. Medlen därifrån är avsatta 
för att stärka kulturens infrastruktur och skapa långsiktiga möjligheter för kulturlivet i 

Uppsala, baserat på de erfarenheter vi fått genom arbetet med ansökan till europeisk 
kulturhuvudstad 2029. Att uppföra en modell av Saturnus är ett mycket spännande 

initiativ, men det faller utanför Kulturlyftets inriktning.  

Sammanfattning 

Vi välkomnar initiativet att uppföra en modell av Saturnus och ser positivt på det 
föreslagna läget utanför Ångströmlaboratoriet. Vi ser fram emot en fortsatt dialog med 

Uppsala universitet och andra aktörer för att möjliggöra projektet.  
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